

(please scroll down for English version)



**MOVES#134 Roman Schramm »Buch & Videos«**

*Video Screening | Book Launch*

**6. Dezember 2016, 20 Uhr**

Liebe Freunde,

**Image Movement freut sich auf einen Abend mit Roman Schramm.**

Der in Berlin lebende Künstler **Roman Schramm** arbeitet vor allem mit dem Medium der Fotografie. Zwischen 2004 und 2011 realisierte er jedoch einige Videoarbeiten.

Wir werden eine Auswahl von drei Videos – *Raufereien* (2004), *Lorenzo Taurino* (2007) und *Strategie im Reich der Wünsche* (2009) – präsentieren.

Des weiteren feiern wir das Erscheinen der gerade fertiggestellten Monografie von

**Roman Schramm**, die bei *argobooks* erscheint.

Der Künstler wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei.

Bitte beachten Sie, die Veranstaltung beginnt bereits um 20 Uhr.

**MOVES#134 Roman Schramm »book & videos«**

*Video-screening | Book-launch*

**6. December 2016, 8pm**

Dear Friends,

**Image Movement is delighted to host an evening with Roman Schramm.**

Berlin-based artist **Roman Schramm** works mainly with the medium of photography. Though, between 2004 and 2011 he realised a couple of video-works.

We will present a selection of three videos – *Raufereien* (2004), *Lorenzo Taurino* (2007), and *Strategie im Reich der Wünsche* (2009).

Furthermore we'll like to celebrate the release of the eponymous monograph about **Roman Schramm** published by *argobooks*.

The artist will be present.

Admission is free.

And please take note our event starts at 8pm.

.....  
**Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records**

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 | Fax +49-30 - 288 840 352

[info@imagemovement.de](mailto:info@imagemovement.de) | [www.imagemovement.de](http://www.imagemovement.de)